
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2005-04-07.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR LEAVE  TO  APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 2005-04-07.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD’HUI  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.gc.ca. Click on “Cases”, then click on “SCC Case Information”.
Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur
« Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

2016596 Ontario Inc. v. Her Majesty the Queen in Right of Ontario as represented by the Minister of Natural Resources
(Ont.) (30560) 
Coram: Major / Fish / Abella

Sam Stabile v. Lucia Milani, et al.(Ont.) (30594)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Major / Fish / Abella

Manley Tessler, et al. v. Abe Kagal, et al. (Ont.) (30629)
Coram: Major / Fish / Abella

Loba Limited v. Minister of National Revenue (F.C.) (30664)
Coram: Major / Fish / Abella

Bulani Agro Inc., et al. v. Imperial Oil, a Partnership of Imperial Oil Limited and McColl-Frontenac Petroleums
Inc.(Sask.) (30666)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Major / Fish / Abella

Conquest Vacations Company v. T-Comm/A Travel Communication Association Inc.(Ont.) (30704)
(The application for an extension time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Major / Fish / Abella



Wal-Mart Canada Corp. v. United Food and Commercial Workers, Local 1400 and Saskatchewan Labour Relations
Board (Sask.) (30712) 
(The motion to expedite the application for leave to appeal is granted and the application for leave to appeal  is dismissed
with costs to the respondent United Food and Commercial Workers, Local 1400. / La requête visant à accélérer la
procédure de  demande d’autorisation d’appel est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens
en faveur de l’intimée, l’Union internationale des travailleurs et travailleuses unis de l’alimentation et du commerce,
section locale 1400.)
Coram: Major / Fish / Abella


